
Category 1 (student) 

Title of Paper 

Author’s name should NOT be provided (Anonymous)  

Advisor’s name  

 

Abstract  

 This is a sample of how your abstract should appear. It should be written in both English 

and Chinese. To submit the abstract, please check if any needed information is filled correctly. 

If not, please read the submission guidelines on our website for more details. If you encounter 

any problems, please let us know. The English and Chinese abstracts together (references and 

examples inclusive) should not exceed two pages.   

 

Keywords: abstract, guidance, submission  

 

Reference (Optional)  

 

  



第ㄧ組（學生） 

文章標題 

此處毋須提供投稿人姓名 

指導教授 

 

摘要 

 此為本會撰寫摘要格式之範例，提交時請一併附上中文與英文之摘要，並注意

中英文摘要的篇幅（含參考文獻及例證）不得超過兩頁。並請投稿者在提交前詳細檢

查相關資訊是否填寫正確，若有任何疑問，請參考本會官方網站之「摘要提交指南」

以獲取更詳細的資訊，或是直接與本會聯繫。 

 

關鍵詞：投稿、繳交、摘要 

文獻（非必填） 

 

  



Category 2 (Scholar) 

Title of Paper 

Author’s name should NOT be provided (Anonymous)  

 

Abstract  

 This is a sample of how your abstract should appear. It should be written in both English 

and Chinese. To submit the abstract, please check if any needed information is filled correctly. 

If not, please read the submission guidelines on our website for more details. If you encounter 

any problems, please let us know. The English and Chinese abstracts together (references and 

examples inclusive) should not exceed two pages.   

 

Keywords: abstract, guidance, submission  

 

References (Optional)  

 

  



第二組（國內外教研人員） 

文章標題 

此處毋須提供投稿人姓名 

 

摘要 

 此為本會撰寫摘要格式之範例，提交時請一併附上中文與英文之摘要，並注意

中英文摘要的篇幅（含參考文獻及例證）不得超過兩頁。並請投稿者在提交前詳細檢

查相關資訊是否填寫正確，若有任何疑問，請參考本會官方網站之「摘要提交指南」

以獲取更詳細的資訊，或是直接與本會聯繫。 

 

關鍵詞：投稿、繳交、摘要 

文獻（非必填） 


